

《单词百科:seems是什么意思?seems怎么发音?seems的解释和用法》

英语单词seems是什么意思?seems怎么读?seems怎么发音?简答网为您整理了seems的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



seems怎么读

seems的读音:[si:mz]

seems的意思

1、v.好像，仿佛（ seem的第三人称单数 ）；

seems的相关词组

- 1、 it seems 似乎；看来；似；
- 2、 seems like 好像；
- 3、 seem to be 看来，好像；

seems的双语例句

1、Interior decoration by careful coordination seems to have had its day.

精心搭配的室内装饰似乎已不再受欢迎了。

2、Unfortunately, Grandma always seems to awaken at awkward moments.

不幸的是，奶奶好像总是醒来的不是时候。

3、It seems to me he's beyond caring about what anybody does.

在我看来，他不关心别人做什么。

4、A miracle is something that seems impossible but happens anyway.

奇迹就是看似不可能，却发生了。

5、The deal seems so attractive it would be ridiculous to say no.

这笔交易看上去太诱人了，要是拒绝它简直是笑话。

6、Nothing seems certain in this crucial period in Pakistan's political life.

在巴基斯坦政治历史上的这个紧要关头，一切皆非定数。

7、He seems completely self-contained and he doesn't miss you when you're not there.

他似乎十分独立，你不在的时候也并不想念你。

8、The Memorial seems almost ugly, dominating the landscape for miles around.

那座纪念碑耸立在方圆数英里景致之中显得近乎难看。

9、Mr King seems certain to be pressed for further details.

看来人们一定会竭力要求金先生提供进一步的细节。

10、The Bank of England seems determined to wind up the company.

英格兰银行似乎决心要关闭这家公司。

11、A draw seems the best they can hope for.

看来他们顶多只能指望打个平局了。

12、Retrospectively, it seems as if they probably were negligent.

回想起来，他们似乎很可能疏忽了。

13、The media seems obsessed with hyping up individuals or groups.

媒体似乎热衷于大肆吹捧某些个人或团体。

14、An end to the crisis seems a long way off.

这场危机看来远未结束。

15、Today, his change of direction seems more in tune with the times.

今天，他方向的改变似乎更与时代合拍。

以上是简答网为您整理的seems怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于seems的用法、s

eems的释义、seems的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/seems>